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§ 22  
Långsiktig plan för nyinvesteringar, reinvesteringar 
och underhåll av stadens idrottsanläggningar (Utl. 
2015:78) 
Rapport från idrottsnämnden 
Dnr 122-713/2015 

 
Beslut 

Ärendet återremitteras med stöd av reglerna om 

minoritetsåterremiss och med den motivering som anförs i 

Moderaternas och Folkpartiets reservation i 

kommunstyrelsen. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:78 behandlas. Utlåtandet 

gäller långsiktig plan för nyinvesteringar, reinvesteringar och 

underhåll av stadens idrottsanläggningar. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Bjuggren, Anders Lindell, Bo 

Sundin, Sebastian Wiklund, Christina Linderholm, Lisa Palm, 

Erik Slottner, Gulan Avci, Mehdi Oguzsoy, Per Ossmer, Sophia 

Granswed och Ulla Hamilton. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Bjuggren (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Bo Sundin (M), Gulan Avci (FP), Erik Slottner (KD), Christina 

Linderholm (C) och Per Ossmer (SD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Folkpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen att ärendet ska 

återremitteras. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden prövar förslaget om återremiss mot att ärendet ska 

avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar 

återremittera ärendet med stöd av reglerna om 

minoritetsåterremiss och med den motivering som anförs i 

Moderaternas och Folkpartiets reservation i kommunstyrelsen. 
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§ 23  
Verksamhetsinförande och införande av användarstöd 
för Skolplattformen (Utl. 2015:79) 
Dnr 131-922/2015 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden får inom ramen för Projekt 

Skolplattform Stockholm ansvar för att 

- Skolplattformen successivt införs i verksamheten under 

åren 2015-2018.  

- Användarstöd införs under åren 2015-2016. 

- Parallell it-drift och förvaltning av Skolplattformens 

nya it-lösningar och befintliga it-system genomförs 

under de perioder då detta är nödvändigt. 

- Befintliga it-system som ersätts av skolplattformen 

avvecklas stegvis. 

2. Verksamhetsinförandet av Skolplattformen enligt punkt 1 

finansieras för år 2015 genom disposition av de i eget 

kapital särskilt reserverade medlen för verksamhets-

utveckling med it. Kostnader för kommande år får beaktas 

i samband med kommunfullmäktiges budget för 2016. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:79 behandlas. Utlåtandet 

gäller verksamhetsinförande och införande av användarstöd för 

Skolplattformen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

  


